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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 18. redni seji, dne 17. 11. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 17. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 6. 10. 2021, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 18. 
redni seji, dne 17. 11. 2021, sprejme  

 

ZAPISNIK 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 6. 10. 2021, ob 17.00 uri, v dvorani Doma kulture v Cerkvenjaku.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj, Franc Fekonja, Franc 
Zorko, Simona Firbas. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

ODSOTNI:  

Andrej Kocbek – upravičeno. 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagani dnevni red, zato ga je 
župan dal na glasovanje.  
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 
 



 

SKLEP ŠT. 140 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 16. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 8. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
5. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v k.o. 545 Čagona v občini Cerkvenjak (ID 2497). 
6. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v k.o. 540 Cogetinci v občini Cerkvenjak (ID 2547). 
7. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 

šolsko leto 2021/2022. 
8. Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
9. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2)  Potrditev sklepov 16. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 16. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 141 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 17. redni seji, dne 6. 10. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 16. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 2. 6. 2021, kot je 
predlagan. 
 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 3) Potrditev sklepov 8. dopisne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 8. dopisne seje Občinskega 
sveta. 

Župan Marjan Žmavc je člane OS seznanil, da je pogodba za odkup zemljišča 
podpisana, nakazana pa je bila tudi dogovorjena ara. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 142 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 17. redni seji, dne 6. 10. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 8. 
dopisne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 9. 9. 2021, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  



 

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4) Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da se je 5. 10. 2021, sestala Komisija za proračun, 
ki je predlagani rebalans proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021 pregledala in na 
predlagani rebalans nima pripomb ter ga Občinskemu svetu predlaga v potrditev. 
Župan je predal besedo ge. Simoni Kramberger, da poda obrazložitev predlaganega 
Odloka o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
Ga. Simona Kramberger je uvodoma pojasnila namen rebalansa in njegovo sestavo. S 
pomočjo Power point predstavitve je podala obrazložitev večjih sprememb, ki so 
potrebne predvsem zaradi znižanja vrednosti investicije energetske sanacije OŠ 
Cerkvenjak – Vitomarci in posledične spremembe sofinanciranja s strani države. V 
rebalansu je predvideno tudi reprogramiranje zadolževanja iz leta 2014 in znižanje 
predvidenega zadolževanja za energetsko sanacijo OŠ. Predstavila je spremembe na 
prihodkovni in odhodkovni strani ter podala obrazložitev novih postavk v proračunu. 
 
Razprava:  
V razpravi so sodelovali: Denis Ploj, Primož Čuček, Simona Firbas, Franc Zorko, Irena 
Kozar. 
 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli  

SKLEP ŠT. 143 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20), 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 
40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 
80/20 – ZIUOOPE), 63. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 17. redni 
seji, dne 6. 10. 2021, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2021, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 5) Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v k.o. 545 Čagona v občini Cerkvenjak (ID 2497). 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da se s postopkom lokacijske preveritve za 
določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v k.o. Čagona, določi 
stavbno zemljišče, na podlagi podane pobude s strani lastnika. Občina je izdala sklep 
o stroških lokacijske preveritve ter pridobila pozitivna mnenja s strani ministrstev. 
Izvedena je bila javna obravnava in bili so seznanjeni vsi lastniki sosednjih zemljišč. 
Pripomb oz. pobud ni bilo podanih, zato se Občinskemu svetu predlaga sprejem 
sklepa, ki se ga nato objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin ter s tem lastniku 
omogoči, da si pridobi gradbeno dovoljenje za graditev stanovanjskega objekta.  
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 144 

Na podlagi 131. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17) in 15. 
člena statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na  svoji 17. redni seji dne 6. 10. 2021, sprejel Sklep o lokacijski 
preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v k.o. 
545 Čagona v občini Cerkvenjak (ID 2497), v vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  



 

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 6)  Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri   

posamični poselitvi v k.o. 540 Cogetinci v občini Cerkvenjak (ID 2547). 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da je postopek lokacijske preveritve za določitev 
obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v k.o. Cogetinci, bil enak kot pri 
parceli iz prejšnje točke, z razliko, da v tem primeru gre za pridobitev dovoljenja za 
graditev lesenega objekta za dopolnilno dejavnost. 
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 

 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 145 

Na podlagi 131. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17) in 15. 
člena statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na  svoji 17. redni seji dne 6. 10. 2021, sprejel Sklep o lokacijski 
preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v k.o. 
540 Cogetinci v občini Cerkvenjak (ID 2547), v vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 



 

Ad 7)  Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za  
šolsko leto 2021/2022. 

 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu – ravnatelju OŠ 
Cerkvenjak – Vitomarci. 
 
Mag. Mirko Žmavc je podal obrazložitev predlagane sistemizacije, ki določa število 
zaposlenih glede na število otrok v vrtcu. Trenutno je v vrtcu 113 otrok v 6 oddelkih. V 
predlagani sistemizaciji, ki je pripravljena v skladu z zakonskimi normativi in standardi, 
so določeni predvideni deleži zaposlitve v višini 18,21 % zaposlitev. Pove, da se po 
priporočilih oz. navodilih ministrstva, odpira novo delovno mesto v 20% zaposlitve za 
vrtec, to je vzdrževalec učne tehnologije. Pojasni, da so v vrtec vključeni tudi štirje 
otroci, ki potrebujejo dodatno pomoč. 
 
Mag. Mirko Žmavc pove, da se bo izločil iz razprave in glasovanja pri točki Sklep 
o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za šolsko leto 
2021/2022. 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Primož Čuček, Irena Kozar. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 146 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list RS št. 100/05-UPB, 25/08, 
98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 
55/17) in 108. čl. Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja-
ZOFVI, (Ur. l. RS št. 16/07-UPB5, 36/08, 58/09, 64/09-popr.,  65/09-popr., 20/11, 
40/12-ZUJF, 57/2012-ZPCP-2D, 47/15, 46/16, 49/16 – popr., 25/17 – ZVaj in 123/21), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 17. redni seji, dne 6. 10. 2021, sprejme 
Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 
šolsko leto 2021/2022, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2525
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-1934
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-1999
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-21-2169
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-1324


 

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 8)  Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu, ravnatelju OŠ Cerkvenjak 
– Vitomarci. 
 
Mag. Mirko Žmavc predstavi pripravljen predlog cene programov vrtca Cerkvenjak, kar 
je podrobno predstavljeno tudi v gradivu. Cena programov vrtca Cerkvenjak je glede 
na sosednje občine primerljiva in po višini v spodnji polovici. Največji delež cene 
predstavljajo stroški dela, sledijo funkcionalni stroški, stroški osnovnih dejavnosti in 
stroški živil. Starši plačujejo v povprečju 30 % cene, razlika do polne ekonomske cene 
pa je strošek občine. 
 
 
Mag. Mirko Žmavc pove, da se bo izločil iz razprave in glasovanja pri točki Sklep 
o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
 
 
Razprava:  
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 147 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), 30. in 31. čl. Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – 
uradno prečiščeno besedilo, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 62/10 – ZUPJS, 94/10 
– ZIU, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 55/17), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 17. redni seji dne 6. 10. 2021, sprejme Sklep o določitvi cene programov 
vrtca Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  NE   

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2005-01-4349
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-0911
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-4285
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-1737
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-3387
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4935
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2525


 

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 9)  Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Mag. Mirko Žmavc pove, da je glede na polno zasedenost vrtca, dograditev vrtca 
nujna. Trenutno je 8 otrok, ki bodo potrebovali varstvo v naslednjem letu in jih glede na 
trenutno stanje, ne bo mogoče sprejeti v vrtec. Demografska slika kaže, da bodo v 
prihodnje najmanj trije dograjeni oddelki zasedeni. Poudaril je, da imamo v 
Cerkvenjaku enega izmed lepših in boljših vrtcev v Sloveniji. Predstavi lokacijo 
dograditve vrtca in idejo za vzpostavitev gozdnega vrtca, v prihodnje. 
 
Ga. Irena Kozar  

- poda predlog za zaposlitev še tretje osebe v Vrtcu Pikapolonica Cerkvenjak, ki  
bi nadomeščala bolniške v vrtcu in bi bila strošek občine. 

 
Mag. Mirko Žmavc pojasni, da je seznanjen s težavo kadrovskega pomanjkanja, 
predvsem v primerih nadomeščanja kratkotrajnih bolniških odsotnosti. Pojasni, da 
znotraj sistemizacije žal ni možnosti dodatne zaposlitve, zato bomo iskali možne 
rešitve preko raznih projektov in javnih del, tudi v prihodnje.  
 
Ga. Irena Kozar  

- poda pobudo za postavitev solarne svetilke pri Zavšku v Cogetincih. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da v prihodnje razmišljamo o uveljavitvi participativnega 
proračuna. V proračunu bi predvideli določena sredstva, s katerimi bi svetniki oz. 
občani razpolagali, oz. preko javne razprave podajali pobude za manjše tovrstne 
investicije. 
 
Ga. Simona Firbas  

- Poda pripombo glede nasutja gramoza v Stanetincih, na cesti Kuri - Lorenčič, 
ki bi ga bilo potrebno enakomerno poravnati. 

- Vpraša ali je tabla, ki označuje sadno drevje ob pohodni poti pri čistilni napravi, 
še aktualna. 

Župan Marjan Žmavc pojasni, da je tabla še aktualna. 
- Poda pripombo glede ceste oz. odtekanja vode na moderniziranem odseku 

javne poti pri Lorenčiču v Stanetincih. 
G. Marko Kocbek pojasni, da je seznanjen s težavo in bo odpravljena v letošnjem letu, 
prav tako odvodnjavanje pri Štelcar Romanu. 

- Poda pobudo za namestitev koša za smeti pri Rajhovi vili. 
G. Marko Kocbek pove, da bomo namestili koš, ki je tam že bil postavljen. 

 
 



 

G. Denis Ploj  
- Pohvali zaposlene v režijske obratu za nasutje bankin v Smolincih – 

Župetincih. 
- Ponovno izpostavi, oz. prosi za pomoč pri pobudi za ureditev oz. nadgradnjo 

nizkonapetostnega električnega omrežja v Župetincih (v Brezovjaku). 
- Prosi, da se preveri možnost nadaljevanja širitve optičnega omrežja iz 

sosednje Občine Sv. Andraž v Slovenskih goricah.  
 
G. Franc Zorko  

- Pove, da se občani pritožujejo, ker ni razsvetljave na pešpoti v Brengovi. 
G. Marko Kocbek pojasni, da smo pridobili ponudbo za solarne svetilke po ceni ca. 
1.200,00 € in bi jo bilo možno postaviti na omenjeni pešpoti. 

-     Zastavi vprašanje ali je izvajalec za zimsko službo že izbrani. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je razpis v teku priprave. 

- Opozori, da v Čagoni (proti Kremperku) manjka del asfalta. 
G. Marko Kocbek pritrdi, da asfaltiranje ni bilo zaključeno in bo v kratkem. 

- Povabi vse prisotne na trgatev Johanezove trte, ki bo v nedeljo, 10. 10. 2021. 
 
G. Primož Čuček  

-    Poda pobudo da se v prihodnje zagotovi sredstva tudi za notranjo obnovo oz.      
ureditev objekta OŠ Cerkvenjak. 

Župan Marjan Žmavc je po predhodnem dovoljenju članov Občinskega sveta, predal 
besedo g. Francu Bratkoviču. 

G. Franc Bratkovič predlaga, da se pri Zemljič Branki in Francu v Stanetincih, postavijo 
znaki za zoženje ceste. Glede odvodnjavanja pri Štelcar Romanu pa meni, da je 
sanacija zatekanja v garažo njegov strošek, ker je pred izgradnjo hiše tam teren bil 
raven in teh težav ni bilo. 

G. Marko Kocbek pojasni, da je po rekonstrukciji ceste nastala težava in voda teče na 
njegov dovoz, kar bo izvajalec uredil tako, da bo odvodnjavanje ustrezno. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.05 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


